
PRoroKÓr, Nn xrv/03

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu 27 listopada 2003 roku

w sali wielofunkc-vjnej Domu Kultury w Jqdrzejowie.

Ad. 1.
przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska o godzinie l0r0 otwarla obradv

XIV sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Obrady rozpoczgto przy obecnoéci na sali obrad 20

radnych na stan 2l radnych, co stanowi 95,24 Y, og(>lu Rady. Przewodnicz4ca stwierdztla

quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
przewodniczqca Rady powitala przybylych na sesjg. Burmistrza Leszka Kapcig, Wice

burmistrzów: Janusza Woániaka i Stanislawa Nowaka, radnych, naczelników wydzialów

Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, oÍaz wszystkich

przybytych na obrady.
Przewodnicz4ca Rady zgloslla kandydaturp radnego Adama Wójcika na sekretarza

obrad; radny Wójcik wyrazrl zgodg.
Sekretarzem obrad jednogloÉnie wybrano radnego Adama Wójcika.

A d . 2 .
Przewodnicz4ca Rady poinformowala, 2e na sesji w dniu 30 paidziernika nieobecna

byta radna Janina Szreniawa; nieobecnoÉó zosta\,a usprawiedliwiona na podstawie zwolnienia

lekarskiego.

4 d . 3 .
Radny Andrzej Hatny wnosi o wprowadzenie punktu 6 A ,,Informacja na temat

przebiegu kontrakfowania Swiadczeú zdrowotnych".- 
Burmistrz Leszek Kapcia wnioskuje o wycofanie z porzqdku obrad punktu 16

,,Uchwala w sprawie zmiany Statutu Zwi4zku Mipdzygminnego Ekologia z siedzib4

* lgdrrejowie" i wprowadzenie w to miejsce punktu 16 ,,Uchwala w sprawie: wyrazenia

rgoáy na rawarcie umowy najmu lokalu uzy'tkowego (apteka) polo2onego w Jqdrzejowie przy

ul. l1 Listopada 81 na czas nieokreSlony".
Rada Miejska w Jpdrzejowie w kolejnych glosowaniach jednogloSnie przyiqla

wnioski:
w sprawie wprowadzenia punktu 6A ,,lnformacja na temat przebiegu kontraktowania

éwiadczeó zdrowotnych",
w sprawie wycofania punktu 16 ,,Uchwala w sprawie zmiany Statutu Zwiqzku

Migdzygminnego Ekologia z siedzib4 w Jpdrzejowie",
w sprawie wprowadzenia punktu l6,,Uchwala w sprawie. wyra'Zenia zgody nazawarcie

,.ó*y najmu lokalu uzytkowego (apteka) polo2onego w Jqdrzejowie przy ul. I I

Listopada 8l na czas nieokreSlony".

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie przyjqla porz4dek obrad:

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 30 paídziernika 2003 roku.

3. Przyjpcie porz4dku obrad.



4. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.

6 A. inform acjanatsmat przebiegu kontralctowania éwiadczeú zdrowotnych.

7. Sprawozdánie z wykonania uchwal Rady podjgtych na poprzedniej sesji.

8. Uchwala w sprawie zm\anw budzecie miasta i gminy na 2003 rok.
g. Uchwala w sprawie zaci4gnipcia kredytu na sfinansowanie wydatków

nie znajdujqcych pokrycia w planowanych dochodach gminy'

10. Uchwaia w spf¿Iwie rozwiqzania porozumienia dotyczqcego wykonywania przez

G min g Jpdrzej ów zada,h stanowiQcych kompetencj e Starosty Jpdrzej owa.

l l. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr Il7l02 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia

27 II.ZO02r. w sprawie ustalenia warunków pracy iplacy Burmistrza Miasta

Jgdrzejowa orur upo*aznienia Przewodnicz4cego Rady Miejskiej w Jqdrzejowie do

dokonywania czynnoéci w sprawach z zakresu prawa pracy wobec burmistrza.

12. Uchwalu * ,prá*ie przeziaceenia do sprzedazy w drodze przetargu nieruchomoÉci

komunalnej oznaczonej w rejestrach ewidencji gruntów wsi Prz4slaw iako dzialka

16816.
l3.Uchwala w sprawie zbycia nieruchomoéci komunalnej na Ízecz uzytkownika

wleczystego.
14. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody

nieruchomoéci komunalnei.
na oddanie w nieodPlatne uíYczewe

15. Uchwala w sprawie scalenia i podzialu nieruchomoSci polozonych w obr. 04 m

Jgdrzejowa u zbiegu ulic. Przypkowskiego i Al. Pilsudskiego'

16. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu uzytkowego

(apteka) poloZonego w Jgdrzejowie przy ul. 11 Listopada 81 na czas nieokreSlony.

lT.Uchwala w ,p.u*i.. wprowadzenia zmian do gminnego programu profilaktyki

i rozwiqzywania problemów alkoholowych na rok 2003

18. Odpowiedzi na interPelacje.
19. Sprawy ró2ne.
20. Zamknigcie obrad.

4 d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji

Rada Miejska przyiqla protokol z poprzedniej sesji.

Ad. s.
I Radna Maria Baraúska - w zwiqzku z pismem, jakie wplynplo do Burmistrza od

soltysa i rady soleckiej w Sudole - prosi o rozpatrzenie mozliwoSci finansowania

oplát, m.in. z-aenergig elekfryczn4 i wodp, jakie musi ponosió Sw-ietlica w Sudole. Jest

to jedyne miejsce gdzie m\odziel mo2e spqdziÓ czas w kulturalny sposób.

nadny Teofil Sgk poinformowal, ze na odcinku drogi Jasionna - Motkowice, kolejna,

siódma juz osoba poniosla émieró w wypadku drogowym. W zwi4zku z powyíszym

radny prosi o doéwietlenie tego odcinka drogi oraz o likwidacjq baru, w którym

sprzedawany j est alkohol.
Iiadny feohi Sgk wnioskuje o poprawienie poboczy przy drodze obok koéciola

w Jasionnie, poniewaz glina znajduj4ca sip na poboczach powoduje, ze ludzie chodz4

po jezdni.



4 d . 6 .
Nie zsloszono uwag do sprawoz dania z pracy Burmistrza migdzy sesjami'

Ad. 64.
przewodni cz4caRady Miejskiej El2bieta Wiéniewska poinformowala, ze otrzymala od

kierownika Boguslawskiego" ale jeszcze nie zd,qlyla sip zapoznaó" wykaz Zakl'adów
podstawowej Op;eti Zdrowotnej, które nie podpisaly kontraklów z Narodowym Funduszem

Zdrowia. Poniewa2 wiadomo, 2e nasz ZPOZ nie podpisal kontraktu Przewodniczqca

poprosila o zabranie glosu Kierownika Marka Boguslawskiego.
Kierownik ZPOZ Marek Boguslawski powiedzia\, 2e najpierw chcialby sprostowaé:

nie chodzi o nie podpisanie kontraktu, lecz o nie przyst4pienie do konkursu. Poniewaz

w mediach i prasie ukazujq sig informacje na temat aktualnej sytuacji, a wigc o nie

przystppowaniu placówek opieki zdrowotnej do konkursu, a s4 to informacje tylko jednej

it.ony" pozwolil sobie zaprosió na sesjg przedstawicieli Porozumienia Zielonogórskiego oraz

dy.e[toió* ZPOZ-ów z terenu naszego województwa. W calym województwie dokumentów

do konkursu nie zlo2ylo 80 zakladów. W powiecie jgdrzejowskim zlozylo tylko 4. z czego

jeden nie ma bazy lokalowej. Macie Paústwo pojqcie ilu dyrektorów i kierowników zakladów
-nie 

zgadza sig z warunkami kontraktowania ówiadczei zdrowotnych na 2004 rok. 54 na sali

przeditawiciele Porozumienia Zielonogórskiego, do którego przyst4pil zarówno nasz zaklad
jak i wigkszoSó zakladów naszego powiatu. JeSli Pani Przewodniczqca pozwoli poproszQ

iyrektora Daniela Kowalczyka o przedstawienie aktualnej sltuacji ora' Porozumienia

Zielonogórskiego. Jest to SciSle zwiqzane z kontraktowaniem éwiadczeú. Chcialbym, abyScie

Paistwo mieli pelny obraz sytuacji.
Przewodnicz4ca Rady Elzbieta WiSniewska przypomniala,2e w punkcie 6 A porz4dku

obrad jest informu"ju nu témat przebiegu kontrakfowania éwiadczeh zdrowotnych i prosi

o ograniczenie wypowiedzi do takiej informacji.
Kierownik Bogusiawski zapewnil, 2e bpdzie to jak najbardziej merytoryczna

wypowiedZ przedstawiciela Porozumienia Zielonogórskiego wystQpuj4cego i dzialaj4cego

w imieniu wizystkich zakladów, które nie przyst4pily do konkursu. Kierownik uwa2a, 2e aby

mieó pelny obrazsltuacji taka informacja jest niezbgdna.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial,2ebardziej interesuje go nasz teren, nasza gmina

i to, co sip bgdzie dzial z nasz4 opiekq zdrowotn4, bo mamy obowi4zek zagwarantowania

pierwszego kontaktu. Dobrze byloby, aby kierownik odpowiedziat na pytanie jak bqdzie

wygl4dala nasza opieka zdrowotna, a nie musimy rozmawiaó o calej Polsce, C^jg zagroíenie

i mám pytania do kierownlka'. czy NFZ wprowadzll ograniczenia przy skladaniu ofert. cry

moinabylo zlozyó ofertp gwarantuj4c4 poziom uslug i wynik finansowy na koniec roku? Czy

nie zlo2enie oferty wynikalo z tego, czy z czego innego?, czy mo2nabylo z\oLyó ofertg, która

by nam odpowiadala? Skoro pisemnie Panu polecrlem zlo2yó ofertg, dlaczego Pan tego nie

zrobtl? Jaka przyszloéó sip rysuje w naszej podstawowej opiece zdrowotnej i naszych

pracowników zatrudnionych u Pana w zakladzie?
Kierownik Boguslawski odpowiedzial" 2e w protokole z posiedzenia Rady Spolecznej

ZPOZjest wyraánie napisane, ze RS scedowala na mnie obowiq¡ek ewentualnych dalszych

dziala,it odnoénie kontraktowania iwiadczeá oraz, 2e popiera dzialania Porozumienia

Zielonogorskiego. Taki zapis w protokole RS upowaznia mnie do nie przyst4pienia do

konkursu na éwiadczenia w roku 2004. Wynika to z tego, iz warunki szczególowe s4 dla

Swiadczeniodawców nie do przyjgcia. NFZ naklada na iwiadczeniodawców wykonywanie

éwiadczei, których my organi zowaó nie powinniémy. Wedlug Funduszu lekarze powinni



zapewnió opiekg calodobowqprzez wszystkie dni. Jest to nie do przyjpcia. W ubieglym roku

mieliémy otreélone pieni4dze na opiekg nocn4, a na rok 2004 NFZ proponuje te pieniqdze

* 5ru*.L kapitacyjnej mówiqc, ze ta stawka jest wyzsza niz w roku biez4cym. Te warunki i te

pieni4dze ni" g*urántuj4 plynnoSci finansowej naszego zakladu. Fundusz domaga siQ

iestruLturyzacji pewnych dzialah. W sluzbie zdrowia restrukturyzacjafojest zwalnianie ludzi.

Nie mamy jiz'na czym aszczgdzaó, nie mamy kogo zwalniac. Dz\alamy na kraw9dzi

bezpieczeistwa medycznego. W zwi4zku z tym przyst4pienie do konkursu to samobójstwo

dla zakladu.
Burmistrz Leszek Kapcia ponowil py'tanie: czy kierownik miai ograniczenia w stawce

przy skladaniu oferty? Czy nie mógl Pan zlo2yó oferty takiej, jaka Panu odpowiada?

Kierownik Boguslawski odpowie dztal, 2e te 8 zl to tzw. stawka maksymalna. Bedq

one wtedy, kiedy zaktady bgd4 spelniaó warunki narzucone przez Fundusz. 95 oÁ zakladów

tych warunków nie spelnia wigc nie dostanie stawki maksymalnej. W tej sprawie NFZ

zachowuje sig jak dyktator.
Przewodniczeca poprosila o konkretn4 odpowiedá na pytanie: czy istniala mozliwoSó

przyst4pienia do kontráktowania éwiadczeí w NFZ, a póZniej ewentualnie negocjowaó

warunki.
Kierownik Marek Boguslawski odpowiedzial, 2e warunków kontraktu siQ nie

negocjuje. Albo siE przyjmuje warunki i przystgpuje do konkursu, albo sig ich nie przyjmuje

i nie przystgpuje sig do konkursu.
Radny Wojciech Bilewicz poprosil o dopuszczenie do glosu specjalistów.
Przewodniczqca Rady Elzbieta Wiéniewska ze wzglgdu na to, 12 w porzqdku obrad

przewidziana jest tylko informacja, a zgodnie ze Statutem Gminy goScie zabieraj4 glos

w punkcie ,,Sprawy róLne", zaproponowaLa udzielenie glosu za zgodq Rady i ograniczenie

wypowiedzi goSci do 2 -3 minut.
Radna Ewa Ptasznlk uwaía, 2e

udzielaó tylko I osoba. W zwi4zku z
wypowiedzieó w ci4gu 5 minut.

Radny Alfred Biaty powiedzial, ze Kierownik proponowal I osobp, która by

kompetentnie wyj aSnita sprawg.
Radna Ewa Ptasznik wyjaéntla,2e chodzilo jej o to, aby kazdy z goéci mógl zabraó

gios

Pan

w punkcie 6 A nie jest powiedziane, iz informacji ma

tym radna Ptasznik proponuje, aby ka2dy mógt sig

Przewodniczqca Rady uwa2a, 2e mamy swojego kierownika i nie rozumie, dlaczego

Kierownik nie chce udzielió informacii.
Kierownik Boguslawski powiedzial, 2e chcialby, aby ,,informacja nie byla tylko na

poziomie szkoly podstawowej, ale równiez na poziomie szkoly Sredniej".- 
Radny Pawel Smor4g zaproponowal, aby kierownik Boguslawski przedstawii listp

osób, które merytorycznie wyjaSni4 sytuacjg.
Kierownik Marek Boguslawski poprosil o udzielenie glosu Panu Pawlowi Jance

prowadz4cemu obsfugp prawn4 Porozumienia Zielonogórskiego, Panu Danielowi

kowalczykowi - czlonkowi Prezydium Porozumienia Zielonogórskiego oraz Prezesowi

Zwi4zku Pracodawców Woj ewództwa Swi gtokrzy ski ego ZP OZ Panu Janu szowi Fran a si k ow i .

Pan Pawel Janka powiedzial, 2e Fundusz oglosil konkurs ofert i w trakcie tego

konkursu zmienil zasady kontraktowania. Art. 88 ustawy o NFZ mówi, 2e nie wolno zmienió

zasad w trakcie kontraktowania. Tym samym Fundusz uniewaznil konkurs ofert.

W przyszlym tygodniu Porozumienie Zielonogórskie zaskar2y konkurs do S4du Okrpgowego

w Warszawie. Spodziewamy sig wyroku uniewazniajqcego ten konkurs. Spodziewamy sig

równie2, Ze rady gmin, powiatów, województw, nie bgd4 próbowaly wymusió na swoich

dyrektorach przystgpowania do niewaznego konkursu ofert, a zatem do brania udz\alu



w czymé, co jest lamaniem prawa. Je2eli chodzi o kontraktowanie uslug, Porozumienie

ZielónogórskiÁ nie mówi, 2e nie chce kontraktowaó uslug, Porozumienie chce skorzystaó

ztego, co jest w ustawie mówi4cej, 2e umowy podpisuje siq na podstawie konkursu' albo na

portu*i. rokowai. Te rokowania - mamy nadziejp - odbeda sip. Niestety ustawa mówi' ze

iokowania odbgdq sip dopiero po zakoirczeniu konkursów. Musimy wigc poczekaó a2 NFZ

zakoiczy konkurs \ rozpocznie kontraktowanie uslug na zasadzie rokowai. Nie chodzi o to,

re dyreltorzy nie przyst4pili do konkursu i nie chc4 kontraktowaó uslug. Wszystkim

w Porozumieniu Zielonogórskim zrzeszajqcym 10 000 zaHadów, zaleiy na uslugach

wykupionych przez NFZI wszystkim zalely na tym, aby pacjenci mieli opiekg. Kilka dni

temu otrzymali$my wyrok przeciw NFZ w Katowicach mówiqcy o tym, 2e Fundusz narusza

pewne 
"upiry 

uro*ná. Ten wyrok i inne wyroki w Wielkopolsce oznaczaja" 2e pewne zapisy

nie po*inny mieó miejsca w umowach. Natomiast Fundusz nadal utrzymuje w umowach

,apisy, przlciwko którym uzyskaliémy wyroki. Warunki, o których mówil Kierownik

Bogustawski sq niezgodne z prawem. Podchodzenie do sprawy w ten sposób, ze najpierw'

nalézy zlo¡yóoferty i póániej negocjowaó, jest blgdne. 10 % wymóg na diagnostykQ w POZ -

*y.o[ s4du w Wieikopolsce wyraZnie stwierdza, ze takie coS jest niezgodne z.prawem. Zapis,

ze Fundusz w kazdej chwili mo2e rorwiqzaó umowg lub j4 modyfikowaó - jest wyrok s4du

w Katowicach stwierdzajqcy, ze takie co3 jest niezgodne z prawem. Okreélona przez Fundusz

liczba pacjentów dla lekarza równiez - zgodnie z wyrokiem s4du w Wielkopolsce - jest

niezgoána z prawem. Jezeli chodzi o warunki kontraktowania sprawa jest oczywista: nie

chodzi o to, uby nie kontraktowaó, chodzi o to, aby nie podejéó do czynnoéci prawnej, która

jest skazona niewaznoSci4 od samego pocz4tku.
Pan Daniel Kowalczyk zadal pytanie, czy l0 000 lekarzy reprezentowanych przez

Porozumienie Zielonogórskie, jest tak naiwnych i gtupich, ze sig myl4? Warunki konkursu

przewidywaly tylko zasady przetargu. Pan prezes Panas odwrócil sprawQ. powiedzial, ze bgd4

negocjacje z tymi, co zlozyli oferty. Ale nie mówi, jakie warunki byly zaloíone na poczqtku.
powinniécie sig Paústwo gtpboko zastanowió, czy atakuj4c swojego dyrektora

odpowiedzialnego za zapewnienie opieki ludziom na swoim terenie, czy staÓ Pañstwa jako

gming, aby wylo2yó érodki i zabezpieczyó ludziom zdrowie? Tu nie chodzi o to, aby

zabezp\eczyó, chodzi o to, 2eby leczyó w normalny sposób. Jak ktoS moZe pracowaÓ 24

godziny? To jest nie realne. Trzebato zmienió. Moze wreszcie ktoÉ sig obudzi i to zrozumie.

Pan Janusz Franasik powiedzial, 2e 70 000 lekarzy w calym kraju wiedz4c, jakie

ryzyko podejmuj4 po analizie warunków kontraktów uznali, ze jedyn4 mozliwoÉci4

zwrócenia uwagi organów za\o2ycielskich na nieprawidlowoéci jest nie przystQpienie do

wadliwego konkursu. Caly konflikt wywolala centrala NFZ. W ubieglym roku byly w miarq

akceptowanie i stosowane warunki umów, jednak zostaly one zmienione. Wszyscy jesteSmy

realiitami, kilkakrotnie negocjowaliSmy z Funduszem i wiemy, jakimi Srodkami Fundusz

dysponuje. Jezeli jest dobry gospodarz i wie, 2e nie ma dodatkowych Srodków, to dlaczego

wymaga od swego éwiadczeniodawcy wykonywania wigkszego zakresu uslug wiedz4c, 2e nie

potrafi zabezpieczyó na to Érodków? Podawana w mediach liczba 25 % gdzie nie ma

zabezpieczonych éwiadczeú, dotyczy powiatów. S4 mniejsze miejscowoSci. Tych placówek
jest o wiele wipcej niz podaje ogólna propaganda. Wszyscy przyzwyczailiÉmy sip. ze iezeli
przychodzi coé z Warszawy, to jest jedynie sluszne i nale|y sig temu podporz4dkowaó.

Narodowy Fundusz Zdrowia nie jest naczeln4 wladzq w naszym panstwie; sq inne wladze

m in. Sejm RP, który bedzie dziS obradowal na temat wadliwoéci tego kontraktu. Dajcie nam

Paistwo mozliwoéó rozstrzygnipcia tego sporu. Kto ma racjp w tym sporze rozstrzygnie albo

Sejm, albo rokowania, albo w ostatecznoSci Sqd. Nie wydajcie Paústwo wyroków przed

wydaniem wyroku przez wlaSciw-e organa. 50 o/o mieszkaúców naszego województwa, które

zabezpieczaj4 czlonkowie naszego zwiqzku - jak mówi Fundusz - nie bqdzie mialo
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zabezpieczonej podstawowej opieki zdrowotnej. Chcg zapewnió, 2e taka opieka bedzie; do

ostatniej zlotówki, jak4 bpdziemy mieli, bpdziemy te usfugi Éwiadczyó. Na dfugo przed

uplywem terminu skladania ofert zloLylií;my listy intencyjne, w których jasno

powiedzieliimy, ze chcemy éwiadczyó uslugi w ramach ubezpieczenia spolecznego; takie jest

nusre zadanie, taki jest nasz zawód Natomiast warunki, jakie nam zaproponowano s4 nie do

przyjgcia. Wytoczono przeciwko nam dziata w1wofuj4c niemal wojnp przeciwko

niesubordynowanym jednostkom. Po co bylo robió reformg? Po co bylo ksztalció lekarzy

rodzinnych? Po co wyksztalcaó w nich odpowiedzialnoéó za to, co robi4 skoro teraz, kiedy

odpowiedzialnie mówiq. ze ktoS pobl4dzil la pobl¡dzil Fundus/, to sip im mówi, ze sip ich

zlikwiduje. Pan Prezes Panas bpdzie nadal robil reformp w kierunku lekarza rodzinnego bez

lekarza rodzinnego.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e w dalszym ci4gu ma w4tpliwoSci, bo nie

uwaaa, ze media klami4. Artykuly prasowe na czymé sig opieraj4. Skladaj4c ofertg nawet

wygórowanq mozna bylo odmówió podpisania kontraktu. Mozna bylo liczyó na negocjacje.

Czy kierownik zakladu weámie odpowiedzialnoéó za 94 ludz| którzy stoj4 przed mozliwoéci4

utraty pracy? Czy Porozumienie Zielonogórskie welmie odpowiedzialnoic za to. co moze

staó sip ztymi ludZmi?
Pan Janusz Franasik stwierdzil, ze Burmistrz nie sluchal tego, co przed chwil4 byio

powiedziane. Wszystkie odpowiedzi na zadane przez Burmistrza pytania zostaly iuL
udzielone. Nie jestem prawnikiem, ale jezeli ktoó mi daje do przeczyfania warunki kontraktu

i w pierwszym zdaniu jest napisane. 2e zapoznalem sig z warunkami kontraktu i nie zglaszam

do nich zasfrzeaei,to czy Pan Burmistrzuwala,2e jak pójdziemy na negocjacje, to ktoS

bpdzie chcial z nami rozmawiaó? Na tym polega dyktat megamonopolisty. Jest to jedyna

organizacja. która dzieli pienigdzmi. Zaden rozs4dny czlowiek nie zlo2y takiej oferty.Czy
Pan Burmistrz uwa2a. 2e jezeli Fundusz ma okreÉlonq kwotg pienigdzy, to nagle jak

pójdziemy na negocjacje z nieba spadn4 wipksze pieni4dze? Poza tym dziwip sip, ze Pan

Burmistrz informacje do swojej dzialalnoéci czerpie z prasy. Wolalbym, aby byly to oficjalne

informacje np. podawane przez GUS.
Radny Alfred Bialy powiedzial, ze chcialby, aby zakoirczyó t4 rundq, ale to nie jest

takie proste. Problem, przed którym stoimy jest bardzo wahny; nie ma nic wazniejszego od

zdrowia. W zwi4zku z tym wnioskujg, aby na najbli2szej sesji poéwigció wigcej czasu na

zagadnienie jak jesteémy przygotowani do opieki medycznej nad ludnoSciq na przyszly rok.

Jest to sprawa nas wszystkich.
Pan Pawel Janka przypomnial pytanie Burmistrza. czy mo2na bylo podejSó do

konkursu, a potem negocjowaó cenq. Zarzqd NFZ podjat uchwalq, w której okreilil wysokoÉÓ

cen. Powiedziano nam,2ejest to cena maksymalna i nie ma mozliwoéci uzyskania wigkszej

ceny, a jezeli nasze oferty bgd4 opiew aly na wy2sze ceny to bpde niewazne. W zwiqzku z tym
podejicie do konkursu oznaczaloby zgodg na warunki oraz na ceng.

Radny Stanislaw Barariski przypomni al, 2e w dniu 6 listopada Rada Spoleczna ZPAZ
na posiedzeniu podjgla uchwalg w sprawie poparcia Kierownika Boguslawskiego. Cty
Kierownik mógl podpisaó coé, jeéli zdanie Rady Spolecznej bylo inne? Chyba nie. Jezeli
Burmistrz dal kierownikowi polecenie sprzeczne z opiniqRady Spolecznei, to po co tarada?

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze jest mu przykro, iz Pan Baraúski tak
to rozumie; nie mówimy o podpisaniu kontraktu tylko o z,lo2eniu oferty, a nie jest

tojednoznaczne. Rada Spoleczna jest bardzo wahna, ale proszp zrozumieó'. byl okreélony
termin, który nastgpnie zostal przesunigty do 21 listopada. Na spotkaniu z wójtami,
burmistrzami i prezydentami miast w kieleckim oddziale NFZ poinformowano nas o sposobie
przedlúadania ot'ert i ewentualnego kontrakfowania uslug. Dlatego polecilem kierownikowi



zloLyó ofertg z satysfakcjonuj4cymi stawkami. Zdajp sobie sprawp ile nas to kosztuje,

bo wiadomo,2e z czyiché Srodków musi to byó utrzymane.
Radny Adam Wójcik powiedzial, 2e dziwi siq, iz dziwi sig" ze ten temat zaistnial

na dzisiejszej sesji. Poniewaz grono lekarzy zaszczycito nasze miasteczko, byl

za wprowadzeniem tego punktu do porz4dku obrad. Teraz okazuje siq, ze cala akcja zmierza

w kierunku naruszenia kodeksu pracy. Kierownik Boguslawski jest pracownikiem Burmistrza

a nie Rady . JeaeliPaústwo tu przyjechali to do Burmistrza a nie do Rady. Jezeli ktoé ryzykuje
grajqc zdrowiem mieszkaiców naszej gminy, to na wlasny rachunek.

Pan Janusz Franasik uwaaa,2e nie jest niecelow4 debata przy udziale wszystkich

radnych, poniewaz moge sig zapoznaó ze stanowiskiem drugiej strony. Pan Franasik

podkreélil, ie je1eli ktoí w NFZ powiedzial Burmistrzowi, 2e bgdzie mozliwoSé negocjacji

cen, to po prostu oklamal Burmistrza, podobnie, jak oklamywano nas w ubieglych latach

mówi4c: ,,.iól"i", a potem bgdziemy negocjowaó". Pan Franasik poinlormowa\, ze w 2002

roku Województwo Swiptokrzyskie bylo na 16 miejscu pod wzglgdem pienigdzy

wydawanych na POZ.W roku 2003 proponowano nam odebranie 5 - 12Yo. Dzipki protestom

i walce sÉoñczylo sip to na 1,75 %. Nie bylo zadnych mozliwosci i zadnych negocjacji; nie

ma z Funduszem rozmowy o pieniqdzach.

Rada Miejska w Jqdrzejowi e przyjq)a wniosek zgloszony przez radnego Alfreda

Bialego, ,,aby na najblizszej sesji poSwigció wigcej czasu na zagadnienie jak jeste3my

p.rygoto*uni do opieki medycznej nad ludnoSci4 na przyszly rok", nastppujqcq iloéciq

gtosów:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

Wniosek zostal przyj gty

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjptych

na poprzedniej sesji

A d . 8 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalp Nr XIV/152103

w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2003 rok.

AJchwala nr XIV/152/03 w za\4czeniu do protokolu/.

4 d . 9 .
Uwag nie zgloszono.- 

Radá Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzipla Uchwalg Nr XIV/153/03

w sprawie zaci4gnigcia kredytu na sfinansowanie wydatków nie znajduj4cych pokrycia

w planowanych dochodach gminy.
AJchwala nr XIV/153/03 w zalqczeniu do protokolul.

-  l 8
- 0
- l



Ad. 10.
Radny Adam Wójcik zglosil poprawkp polegaj4cq na zast4pieniu w tytule i w $ I slów

,,Staro sty J qdrzej owa" slowami,,staro sty Jqdrzej owskiego".
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie przyjqla poprawkg zgloszon4 przez radnego

Adama Wójcika
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powziEla Uchwalg Nr XIV/154103

w sprawie rorwiqzania porozumienia dotyczqcego wykonywania przez Gminq Jpdrzejów

zadah stanowiecych kompetencj e Starosty Jgdrzej owa.
Nchwala nr XIV/1 54103 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.  11.
Radna Maria Baraúska zapytala,jak zmieni sip wynagrodzenie burmistrza po podjpciu

uchwaly.
Sekretarz Gminy Renata Kawiorska odpowiedziala, ze wynagrodzenie wzroÉnie

o 47l ,A4 z l .
Radca Prawny Danuta Kiwiorska wyjaénila, 2e od chwili wejécia w 2ycie

rozporzqdzenia, czyli od lutego b.r. Burmistrz zarabial nieprawidlowo.
Radny Andrzej Hatny powiedzial,2e dodatek specjalny liczony jest od pensji

zasadniczej i dodatku funkcyjnego. Pensja zasadniczajest 5 zl mnielsza niL maksymalna

natomiast dodatek funkcyjny jest w maksymalnej wysokoSci. W zwi4zku z tym nie jest

zasadne mówienie. ze Burmistrz zarabial za malo. Uzasadnienie ma siq nijak do uchwaly,

poniewaz zmienia sig ona zasadniczo.
Sekretarz Gminy Renata Kawiorska wyjaénila, 2e dotychczas pensja zasadnicza

wynosila 4 300,00 zl, dodatek funkcyjny 1 825,00 zl., zgodn\e z propozyci4 pensja zasadn\cza

wynosilaby 4 550,00 zl., a dodatek funkcyjny 1 800,00 zl. Glówn4 ide4 tej uchwaly jest

zmianawysokoSci dodatku specjalnego, wigc uzasadnienie pisane bylo pod tym k4tem.

Radny Andrzej Hatny wnioskuje o dostosowanie skladników wynagrodzenia w taki

sposób, aby wynagrodzenie nie zmienilo sig.
Przewodniczqcarady zaproponowala 5 minut przerwy dla uÉciélenia wniosku.
Radny Andrzej Hatny wnioskuje o odrzucenie uchwaly w caloSci.
Radny Adam Wójcik zauwazyl, ze podczas omawiania uchwaly na komisjach nie byio

do niej zastrzeaeh. Sekretarz wyjaénila, Ze dostosowuj4c skladniki wynagrodzenia

do obowi4zujqcych przepisów pomieszala migdzy skladnikami, co nie wptynplo na ich lqcznq

wysokoSó. Teraz padly dwa wnioski w tym jeden o odrzucenie uchwaly. Skoro nie

zalatwil i émy tego na komi sj a ch zalatw my to ter az.
Radny Andrzej Hatny ponowil wniosek o dostosowanie skladników wynagrodzenia

w taki sposób, aby wysokoéó wynagrodzenia nie zmienila sig, z tym. ze uchwala bqdzie

obowiqzywaó od I stycznia.
Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch wyjasnila, 2e Rada powinna dzis podj4ó t4 uchwalg,

poniewaz zgodnie z poprzedni4 uchwal4 dodatek specjalny przysluguje tylko do dnia

dzisiejszego.
Radna Maria Baraúska powiedziala, ze

sig wynagrodzenie burmistrza po podjgciu
ze wvsokoÉó wynagrodzenia nie zmieni sig.

Przewodniczqca rady Miejskiej prosi o dopilnowanie, aby protokoly z- posiedzen

komisji wplywaly do Biura Rady w dniu nastgpnym. Wczoraj o godzinie 15" wplynqly

protokoly z 3 komisji, co nie pozwolilo zapoznaó sig z nimi i podjaó jakichkolwiek dzialait
przed sesjq.

na Komisji Porz4dku padlo pytanie jak zmient
uchwaly i Komisja uzyskala odpowiedZ,



Radny Kazimierz Michalski potwierdzil, 2e Komisja Porz4dku zostala

poinformowana. i2 wysokoéó wynagrodzenia Burmistrza nie wzroénie.
Radna Maria Baranska powiedziala.2e radni rozumiej4 iz uchwala musi byó podjqta,

chodzi tylko o to, aby wynagrodzenie Burmistrza nie wzroslo.
Radny Andrzej Hatny wycofal swój wniosek o odrzucenie uchwaly, jednak

podtrzymal wniosek o dostosowanie skladników wynagrodzenia w taki sposób, aby wysokoSó

wynagrodzenia nie zmienila sig.
Radca Prawny Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e takie dzialanie zmierza do obnizenia

pensji zasadniczej i jest to dzialanie z zakresu prawa pracy. Je2eli Rada chce zmienió

skladniki wynagrodzenia Burmistrza to musi zaproponowaó nowe.
Radny Stanislaw Baraiski uwa2a, 2e nie mo2na obnizaó pensji zasadniczej, jezeli nie

ma czym tego uzasadnió.
Rada Miejska przy obecnoéci na sali obrad 18 radnych glosowala wniosek radnego

Lndrzeja Hatnego o dostosowanie skladników wynagrodzenia w taki sposób, aby wysokoSÓ

wynagrodzenia nie zmienlla sig. Wyniki glosowania wygl4daly nastppuj4co:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

Wniosek zostal przyjqty

Przewodnicz4carady Miejskiej o godzinie 1220 oglosila przerwp w celu opracowania

zm\an w uchwale.
Obrady wznowiono o godzinie 1300.

Radny Andrzej Hatny przedstawil propozycje nowych skladników wynagrodzenia.
pensja zasadnicza - 4 555,00 zl., dodatek funkcyjny - 1 500,00 zl. Pozostale skladniki tj.

dodatek stazowy i dodatek specjalny bgd4 ksaahowaó sig odpowiednio do wyzej podanych

kwot.
Rada Miejska przyjpla wniosek Radnego Andrzeja Hatnego nastqpuj4cQ iloSciq

siosów:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

- 8
a- J

1

-  1 6
1

- 0

Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla Uchwalq Nr XIVi155/03 w sprawie zmiany

uchwaly Nr I/7102 Rady Miejskiej wJgdrzejowie z dnia 27.11.2002r. w sprawie ustalenia

warunków pracy i placy Burmistrza Miasta Jgdrzejowa or¿Lz upowu2nienia Przewodniczqcego
Rady Miejskiej w Jgdrzejowie do dokonywania czynno3ci w sprawach z zakresu prawa pracy

wobec burmi strza, nastgpuj 4c4 ilo Sci4 glosów.
Z a - 1 6
Przeciw - 2
Wstrzymalo sig - 0

ltJchwala nr XIV/I55103 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 12.
Uwag nie zgloszono.
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Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglosnie powziqla uchwalg Nr

w sprawie przeznaczenia do sprzedu2y w drodze przetargu nieruchomoóci

oznaczonej w rejestrach ewidencji gruntów wsi Prz4slaw jako dzialka 16816'

/Uchwala n¡ XIV/I56103 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 13.
Uwag nie zgloszono.- 

Radá Miejska w Jgdrzejowie jednoglo3nie powzigla Uchwalg Nr

w sprawie zby cia nieruchomoéci komunalnej na rzecz u|ytkownika wieczystego

fuchwala nr XIV/157/03 w zal4czeniu do protokolul.

xIV/156103
komunalnej

xrv/ls7103

Ad. 14.
Uwag nie zgloszono.- 

Radá Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powziqla Uchwalg Nr XIV/158/03

w sprawie *y.-.niu zgody na odáanie w nieodplatne uzyczenie nieruchomoÉci komunalnej.

fuchwala nr XIV/I53/03 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  15.
Uwag nie zgloszono

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalg Nr XIV/I5gl03

w sprawie scalenia i podziafu nieruchomoÉci polozonych w obr. 04 m. Jqdrzejowa u zbiegu

ulic: Przypkowskiego i Al. Pilsudskiego.
fuchwala nr XIV/159/03 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 16.
Uwag nie zgloszono.- 

Radá Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnie powzigla Uchwalg Nr XIV/160/03

w sprawie. wyrazenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu uzytkowego (apteka)

polozonego w Jpdrzejowie przy ul. 11 Listopada 81 na czas nieokreSlony.

AJchwala nr XIV/160/03 w zalqczeniu do protokolul.

Ad. 17.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Teofil Sek

z Naprzodu dla LZS-ów.
wnioskuje o przeniesienie l0 000 zl

Radny Kazimierz Michalski powiedzial, ze
wykorzystaty jeszcze tych pienigdzy, które dostaty,

z tego, co mu wiadomo, to LZS-Y nie
w zwiqzku z tym. czy ten wniosek jest

zasadny?
Naczelnik Barbara Blaszkiewicz potwierdztla, 2e s4 jeszcze nie wykorzystane Srodki,

poniewaz nie ma kto zlozyó programu koniecznego do korzystania ze Srodków z Gminnego

Programu Profi laktyki i Rozwi4zywania Problemów Alkoholowych.
Radny Teofil Spk powiedzial. ze nie jest mo2liwe, aby Érodki byly niewykorzvstane.

przeznaczane kwoty w wysokoéci 300 - 500 zl Swiadcz4o krzywdzqcym podejiciu do tych

klubów. Radny Sgk ponowil swój wniosek i zaznaczyl, 2e chodzi mu o wyposazenie dla
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wszystkich funkcjonuj4cych LZS-ów. Radny Sgk zapytal równiez o tazliczenie Srodków

przekazywanych Naprzodowi i innym klubom.
Naczelnik Barbara Blaszkiewicz odpowiedziala, 2e za miesiqc Rada bqdzie uchwalaó

nowy program i przyjmowaó sprawozdanie z wykonania programu z br.- -Radny 
Józef Kpdra powiedzial, ze jak Naprzód nie zloIyl programu w terminie

to czekano na ten program. Jezeli chodzi o LZS-y, to niejednokrotnie nie ma kto napisaÓ

takiego programu i nalezaloby w tym pomóc.
Radny Pawel Smor4g zapyiaL ile jest LZS-ów na terenie gminy.
Naczelnik Barbara Blaszkiewicz odpowiedziata, 2e nie wiadomo, poniewaz nie

ma zadnych protokolów dokumentujqcych wyboru wladz LZS-ów.
Radny Pawel Smor4g powiedzial, ze przy zalo2eniu, i2 klubów jest 10

po przeniesieniu tej kwoty bytoby okolo I 000 zI dla kazdego z klubów. Nie byloby wigc

problemu z zagospodarowaniem tych Srodków.
Radny Jan Zigbiiski powiedzial, ze popiera swoich przedmówców; LZS-y zrzeszalq

duz4 grupg ludzi. Ztego, co wie, tych klubów jest 16. Jezeli chodzi o dokumentaclp z klubów,

to w przypadku klubu z Potoka dokumenty s4 u Pana Marka Chudzika. Radny proponuje, aby

zmienió kierunek wydatkowania tych pienipdzy nie wspierajqc tylko i wyl4cznie Naprzód,

który obejmuje okrerílon4 grupQ zawodników. Duzo Srodków gminnych jest przekazywany

Naprzodowi, który przede wszystkim powinien szukaó sponsorów. Te same érodki

przeznaczone na wieé objplyby zdecydowanie szersze rzeszQ mlodzie?y. Radny Zigbiúski

uwa2a, ze powinny byó programy i szczególowe rozliczenia. Jezeli na wsi nie ma 2 - 3 osób,

które potrafiq napisaó program i poprowadzió dokumentacjg to chyba rzeczywiicie nie chc4

mieó Ludowego Zespolu Sportowego. Pracownicy Urzgdu na pewno pomogQ napisaó taki

program; Pan Zigbinski spotkal sig z tak4 pomoc4.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze mówiqc o klubie Naprzód radni mówi4 2e to

nie jest nasz klub, wigc czyj i z czego ma sip utrzymaó? Jezeli nas to nie interesuje. to mo2na

daó takqinformacjg do zarzqdu klubu i zostanie onrozwiqzany. Jezeli uwa2amy, 2e7S-letnia

tradycja tego klubu w mieScie nic nie znaczy dla promocji miasta, dla spoleczeistwa i dla

mlodiiezy, która uczestniczy w zajgciach, jezeli Rada uwaza, ze jest to zbgdne wydawanie

Srodków, tak mozemy post4pió. Z uwagi na to, i2 nie weszlo zadanie zaplanowane

w Gminnym Programie, czpSó pienipdzy przeznaczamy zgodnie z propozycjq w uchwale,

a czp|é przenosimy do wykorzystania w roku nastppnym. Je2eli Panstw-o uwaiacie

za zasadne, mozna zapisaé, 2e np. przeznaczamy 5 000 dla tych klubów, l<ore zlo2q program

w ci4gu tygodnia.
Radny Józef Kpdra przyznal racjp Burmistrzowi; klub Naprzód jest wiodqcym klubem

w powiecie i nalezy wigcej go finansowaó, ale jednoczesnie nalezy przyjrzeó sip, jak

te pieni4dze sQ zagospodarowane, jak s4 wydawane, jak wygl4da profilaktyka na obiekcie.

Jezeli kupuje sig zawodników i im sig placi, to nasi powinni sig od nich uczyÓ i zasilaó szeregi

druzyny.
Radny Jan Zigbiiski zwrócil uwagq, ze nikt na tej sali nie powied zial, ze Naprzód nie

jest nasz. Historia Naprzodu jest wpisana w tradycjg tego miasta. Nalezy go wspieraó

finansowo, ale zarzqd klubu powinien bardziej zaanguhowaó sig w szukanie pienipdzy

z zewnqffz.
Przewodniczqca Rady Elzbieta Wiéniewska uwaila, ze Komisja Rewizyjna powinna

w przyszlym roku przyjrzeó sig, na co Naprzó d przeznacza pieniqdze otrzymane z budzetu

gminy.
Radny Adam Wójcik powiedzial, 2e ze wzglgdów sentymentalnych cieszy siQ.

iz sprawa LZS-ów zostala poruszona. Zyjemy w czasach, w których trzeba sig liczyó
ztwardymi realiami. Je2eli jest grupa mlodych ludzi chc4cych poprowadziÓ sekcjg, mieó
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boisko i graó na nim i robi4 to, musimy ich wspieraó. Potrzebny jest zarówno Naprzód jak

iLZS-y. Chodzi o to, aby byla inicjatywa i poszanowanie publicznych érodków. Mozemy
pomagaó, ale inicjatywa nale2y do miodziezy. Musi byó widaó dzialanie, które powinno

warunkowaó wysokosó przyznanych srodków. Proponowany podzial Érodków jesf

sprawiedliwy;jest zachowana gradaqa. Mozemy ztych pienipdzy przenieéó Érodki naLZS-y,

ale czyjest sens skoro jeszcze nie s4wykorzystane poprzednie?
Burmistrz Janusz WoZniak poinformowal, jako czlonek zarzqdu Naprzodu, ze kwoty

sEprzeznaczone za zakup sprzgtu sportowego. W Naprzodzie trenuje 5 zespolów po 20 osób.

Poirzeba wigc minimum 100 par butów, nie liczqc sprzgtu. Srodki sE przeznaczone nie

na zawodników; nikt w Naprzodzie w tym sezonie nie wydal zlotówki na zakup zawodnika.

Mity trzeba obalaó. Grajq zawodnicy z zewn4trz za takie same stypendia jak zawodnicy

z Jgdrzejowa. Obcy s4 dlatego, ze wéród naszych nie ma lepszych od nich. Proszp przyiíó

na trening, mo2na z przyjemnoÉci4 popatrzeó. Jeleli jest mozliwoéó, aby wspomóc LZS-y

musi byó realny program wydatkowania tych Srodków w biez4cym roku.
Radny Teofil Sgk powiedzial, 2e nie jest przeciwko Naprzodowi Ale dlaczego LZS-y

nie mog4 sobie kupió butów i pilek? Przyznawane srodki sA w wysokoSci 300 zl. To jest

paranoja. Co mog4 za to kupió?
Radny Pawel Smor4g powiedzial" ze klub Naprzód jest klubem wiod4cym i ma

w-ipksze potrzeby, ale wnioskuje o przeniesienie 3 000 zl z Naprzodu na pozostale LZS-y.

Radny Teofil Sgk wycofat swój wczeSniejszy wniosek i poparl wniosek radnego

Smor4ga.
Radny Stefan Fiutek vwa2a,2e skoro w rezerwie jest 39 500 zl, to jeéli bgd4wnioski

mozna realizowaó je z tej nadwyzki.
Radny Pawel Smor4g powiedzial. 2e ta kwota przeznaczona jest na remont budynku,

który bQdzie przejgty od kolei. Wiadomo, ze koszty remontu tego budynku bqdq bardzo

wysokie. Dlatego tez nie jest do przyjpcia propozycja radnego Fiutka.
Radny Kazimierz wnioskuje o zmniejszenie kwoty 39 500 ü do kwoty 36 5A0 zL,

natomiast dodaó pkt. 8: ,, 3 000 - naLZS-y".

Radny Adam Wójcik zwróc1l uwagQ, 2e je2eli Rada przyjmie obydwa wnioski, to na

LZS-y bgdzie 6 000. Nalezy ustalió, 2e przyjgcie jednego wniosku eliminuje drugi.

Przewodnicz4ca Rady Elzbieta Wiéniewska przypomniala, 2e dyskusja trwa nad

uchwal4 która byla omawiana na komisjach, a nie nad t4 która jest w materialach.

Rada Miejska przyst4pila do glosowania wniosku radnego Pawla Smor4ga

o przeniesienie 3 000 zl z Naprzodu na pozostale LZS-y.
Wyniki glosowania wygl4daly nastgpujqco.
Z a - 1 4
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 4

Wniosek zostal przyjpty.

W zwi4zku z powylszym radny KazimierzMichalski wycofal swój wniosek.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 18 radnych/ jednogloénie

powzigla Uchwalq Nr XIV/l6l/03 w sprawie: wprowadzenia zmian do gminnego proglamu

profilaktyki i rontñqzywania problemów alkoholowych na rok 2003.
/Uchwala Nr XIV/161/03 w zalqczen\u do protokolu/.
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Ad. 18.
L Radna A.[aria Raraúska v, zu,iqzku z pismem, jakie u,pl,vnqlo tlo Burmistrza od soltvso i ratlv soleckie¡

u'Sudole - prosi o rozpatrze,'tie mozliv,oíci finansovtania oplat, m.in. za energiq elektrycznq i wodq, iakie
musi ponosió nt'ietlica v, Sudole. Jest to jefilne miejsce gdzie mlodziez tnoZe spqdzic czes u' kulttralnt
sposób.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzia| 2e w tej sprawie odbylo sig spotkanie. Pewne
rzeczy trzeba bpdzie wyjainió i uSciélió. Trzeba ustalió, kto bgdzie platnikiem, a wiadomo, ze
musimy ponosió koszty zwiqzane z utrzymaniem éwietlicy, i ewentualnie zagwarantowaÓ
Srodki w budzecie.

2. Ratlnv Teof I Sqk poi4fonnoval, ze na odcinku drogi Jasionna ltk¡tkou'ice. kolejna, siótlma itri osoha
pottiosla imieré v' wvpadku drogotr.vnt. ll' nriqzku z pov,viszym radnr- prosi o doiv'ieflenie tego odcinka
clrogi oraz o lix*aidacjq baru, w którvm sprzedav'anv jest alkohol.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e wszyscy jesteÉmy zaniepokojeni wypadkami
zóarzaj4cymi sip w miejscowoéci Jasionna. Byó mo2e zalezy to od miejsca polozenia.
Zarzqdca drogi zdaje sobie sprawe z czQstotliwoSci wypadków. Zwrócimy sig o doéwietlenie
drogi w tym miejscu. Musimy sami pilnowaó sig i przestrzegaó przepisów ruchu drogowego.
Zalecenia prokuratora po ustaleniu przyczyn tego wypadku bgd4 do wykonania.

Radny Teofil Sgk przypomnial, 2e w ostatnim wypadku dwie osoby zostaly
poszkodowane: jedna zgingla na miejscu a druga walczy o 2ycie. Koniecznie trzeba w jakié

sposób zabezpieczyó to miejsce. Radny Sgk wnioskuje o zlikwidowanie baru alkoholowego,
co pozwoli unikn4ó wypadków w przyszloSci. Przy tym zakrgcie konieczne jest lepsze
oSwietlenie i chodnik. Chodnik i przejScie dla pieszych potrzebne s4 równie| przy drodze
obok koSciola w Jasionnie, na odcinku okolo 200 m., poniewaz glina znajduj4ca sig
na poboczach powoduj e, 2e ludzie chodzqpo jezdni.

Ad. 19.
Przewodniczqca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska poinformowala, iz z uwagi

na koniec roku i koniecznoéó podjpcia terminowych uchwal, w grudniu odbEda sig dwie sesje
Rady Miejskiej w dniach l0 i 29 grudnia.

Radny Stanislaw Baranski powiedzial, 2e zostal zobowiqzany przez mieszkaúców
do podzigkowania Burmistrzowi za podjpcie decyzji o bezplatnym przekazaniu mebli
do éwietlicy w Sudole oraz do zlo2enia podzigkowah:

- Kierownikowi budowy obwodnicy za7 wryrotek ziemi na boisko,
- Panu kierownikowi firmy buduj4cej EuroubojniQ za 7 samochodów ziemi

na wyrównanie drogi,
- Pani Naczelnik Blaszkiewicz za skierowanie walca do uwalowania nawierzcbni drogi,
- Panu Markowi Gradowi za pomoc w ustawieniu zapór Sniegowych,
- Panu Kowalskiemu zau2yczenie sprzgtu do wyrównania drogi i boiska,
- Panu Stgpniowi zaudroln\enie BrzeZnicy,
- Radzie Miejskiej za poparcie w pozyskaniu érodków.

Kierownik Oérodka Pomocy Spolecznej Pani Gra?yna Chabior poinformowala,
ze program profilaktyki antyalkoholowej realizowany w Dziennym Domu Pomocy
Spolecznej zostal programem wyróznionym na skalg ogólnopolsk4. Akademia Rozwoju
Filantropii w Polsce zbierala ciekawe programy dotycz4ce ludzi starszych; zebrala 385
projektów, z czego 35 zostalo ocenionych przez komisjg, jako bardzo interesujqce, do
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rozpropagowania na terenie kraju. Wéród tych 35 programów znalazl siQ program

realizowany w Dziennym Domu Pomocy Spolecznej. Programy te wydane sq w postaci

albumu

4d .20 .
Ze wzglgdu na wyczerpanie porzqdku obrad Przewodnicz4ca Rady Miejskiej

o godzinie 1355 zamkngla obrady XIV sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.

Profokolowala
- .  i -  /
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